
Van: Gidus Van de Swaluw < > 

Verzonden: maandag 9 augustus 2021 11:06 

Aan:  < > 

CC: Griffie Gemeente Medemblik <griffie@medemblik.nl> 

Onderwerp: Re: De Westrand en de kermis 

  

Dag mevrouw, 

Uw antwoord bevestigd eigenlijk hetgeen ik heb geschreven. De gemeente heeft zich er gemakkelijk 

vanaf gemaakt en niet verder gekeken dan zij behoort te doen. 

Omdat er al een conceptplan ligt 'gebruiken we dat maar en als we verder niemand vragen hoeven 

we ook niet te kijken naar alternatieven!' 

Het parkeerterrein is aangelegd voor de sporters en bezoekers van De Westrand en het zou heel 

normaal zijn geweest als de gemeente zich tijdig tot ons had gewend om in ieder geval te informeren 

hoe wij het vorig jaar hebben ervaren en of er andere omstandigheden zijn als het vorige jaar. Zo 

hoor je te besturen. En niet zoals ons werd medegedeeld: het is ons parkeerterrein dus we doen 

ermee wat we willen. 

Daarnaast mag u op de hoogte zijn dat Werverhovers de kermis in het dorp willen. Overigens niet 

alleen Wervershovers, in alle dorpen wil men de kermis in de kern. Dat is namelijk de charme van 

een kermis. Dat behoort u ook te weten en daarom dient u dus sowieso altijd te zoeken naar 

alternatieven om dat wensbeeld te bereiken. Dat is namelijk het gemeentelijk werk: Inzetten voor de 

burgers. En ja, met inachtneming van de veiligheidseisen. 

Daarover gesproken. Ik heb een bezoek gebracht aan de 'veilige' kermis in Medemblik. Ik kan u 

zeggen, daar was weinig veiligs aan. Bij toeval kwam ik van de kant waar de ingang was gepland, daar 

stond echter niemand ter controle, ook bij de uitgang niet. Iedereen liep door elkaar heen en er 

waren redelijk veel samensmeltingen van groepjes mensen. Opvallend was ook dat er nergens iets 

werd schoongemaakt! Alle attributen die werden gebruikt gingen van hand tot hand alsook alle 

veiligheidsbeugels. De ene na de andere bezoeker maakte gebruik van dezelfde niet schoongemaakte 

attracties. 

Eigenlijk hetzelfde als u schrijft. We horen geen opmerkingen dus is het goed. 

Mijn schrijven was gericht aan het college en de gemeenteraad, ik stel het op prijs als deze reactie 

aan dezelfde personen wordt kenbaar gemaakt. 

Groeten  

  



 

Van:  < > 

Verzonden: maandag 9 augustus 2021 10:08 

Aan:  < > 

CC: Griffie Gemeente Medemblik <griffie@medemblik.nl> 

Onderwerp: RE: De Westrand en de kermis 

  

Geachte heer Van de Swaluw, 

U heeft in uw mail van 30 juli jl. uw ongenoegen geuit over  de “droge” kermis aan de Westrand. U 

bent van mening dat onvoldoende is gekeken naar alternatieve locaties. 

Tijdens de persconferentie van 9 juli is aangegeven dat doorstroomevenementen onder strikte 

voorwaarden weer konden plaatsvinden vanaf 13 juli. Daar vielen ook kermissen onder. Dat de 

meest wenselijke locatie de Dorpsstraat is, staat buiten kijf. Daarvan was echter in 2020 al 

vastgesteld dat de kermis niet Corona-proof kan worden georganiseerd: ook toen heeft de kermis 

aan de Westrand plaatsgevonden. 

Wij hadden geen reden om naar alternatieve locaties te zoeken, ook de organisator van de kermis 

heeft daar niet om gevraagd. Voor de Westrand beschikte de organisator al over een totaal concept-

plan. Daarin zijn zowel de Corona-maatregelen als de bereikbaarheid voor hulpdiensten, 

verkeersmaatregelen, aanwezigheid van elektra etc opgenomen. 

Dat wij de gemakkelijkste weg hebben gekozen bestrijd ik: er was geen aanleiding om andere 

alternatieve locaties te zoeken. 

U wijst tevens op de toezegging van de burgemeester tijdens de raadsvergadering: dit betrof de 

locatie Dorpsstraat. Hier is intern over gesproken, maar er was geen mogelijkheid – evenmin als vorig 

jaar – om de kermis daar Corona-proof te laten plaatsvinden. 

Ook was de samenval met het open tennistoernooi ons niet bekend vóór de persconferentie van 9 

juli. Daarna was het tijdvenster slechts 4 weken om de vergunningverlening rond te krijgen. Zoals 

hiervoor al door mij is aangegeven, was er geen mogelijkheid én geen verzoek vanuit onze 

gesprekspartners om de kermis op een alternatieve locatie te laten plaatsvinden. 

U geeft aan graag met de gemeente in overleg te zijn gegaan over een alternatieve locatie. Onze 

gesprekspartners in deze zijn geweest de Dorpsraad, Stichting Behoud Nederlandse Kermissen en de 

horeca. Bij deze gesprekspartners is een alternatieve locatie (afgezien van de Dorpsstraat) nooit ter 

sprake gebracht. Wel is met de beheerder van de kantine van de Westrand gesproken en is een 

aantal zaken uitgelegd over de keuze voor de Westrand. Ook hierbij is niet gesproken over andere 

locaties. 

Ik begrijp dat het erg ongelukkig is dat het finale weekend van het tennistoernooi samenvalt met het 

kermisweekend. Het verplaatsen van de kermis vergt veel inspanningen van diverse partijen en kent 

veel haken en ogen. Binnen de korte tijdspanne tussen de persconferentie en de start van de kermis, 

was dat in dit geval een onmogelijke opgave. 

 Met  vriendelijke groet, 

afdelingshoofd Omgevingszaken 



Van: Gidus Van de Swaluw < > 

Verzonden: vrijdag 30 juli 2021 11:48 

Aan: Secretariaat Medemblik <Secretariaat@medemblik.nl> 

Onderwerp: De Westrand en de kermis 

  

  

Aan B&W en de gemeenteraad van Medemblik. 

  

Geachte dames en heren, 

Hierbij willen wij ons ongenoegen uiten over de gang van zaken inzake het plaatsen van de "droge 

"  kermis op de Westrand. 

Wij hebben zeker begrip voor de argumenten om dit te doen voor de volksgezondheid. 

Echter wij zijn van mening, dat er niet voldoende naar alternatieven zijn gekeken en er voor de 

gemakkelijkste weg is gekozen. 

Zeker nu wij in een vroeg stadium hebben aangegeven, dat er die week een open tennistoernooi is 

en er op zaterdag het traditionele kermisvoetbal is. Het tennistoernooi zit altijd in dezelfde week en 

eens in de ongeveer 5 jaar valt het finale weekend samen met het kermisweekend. Wij kunnen ook 

niet verplaatsen naar een week eerder of later, omdat er dan andere toernooien in de regio zijn. 

Wij zijn van mening, dat er in Wervershoof meerdere locaties te vinden zijn, die ook goed af te 

sluiten zijn, zoals daar is het terrein van de Dars, het Zeehoek terrein en de Tegel. En misschien zelfs 

het grasveld met wandelpad bij het Kagerbos. Graag hadden wij hierover met U in overleg gegaan. 

Er is hier met diverse ambtenaren over gesproken. Ook heeft de burgemeester in de laatste 

raadsvergadering toegezegd de plaatsing te heroverwegen in de eerste week van augustus, waarop 

D'66 zijn motie hierover heeft ingetrokken. Als je dan van ambtenaren hoort, dat van heroverwegen 

geen sprake is i.v.m. de planning, vragen wij ons af, waarom zo.n belofte is gedaan. 

Op sociale media maakt de bevolking zich ook druk over deze zaak. Een zeer ruime meerderheid is 

tegen de kermis op de Westrand. 

Met vriendelijke groeten namens het Westrand bestuur, 

  

Gidus van de Swaluw  

  

 


